



## Referat DFI Hovedstyremøte nr 10/18

Drøbak Elektriske, 29. august kl 18.00

- Tilstede:** Heidi A., Roger S., Cecilie P., Tessa S. V., Amund D., Jørn B., Svein Aa., Hege S og Stein E H.
- Sak 88/18 Godkjenning referat nr 9/18**  
**Referatet godkjent**
- Sak 89/18 DFI Fotball – økonomi**  
DFI Fotball v/Ken og Arild redegjorde for økonomien i gruppa. Adm. sendte tidlig i august bekymring for økonomien i gruppa og har fulgt nøye med på utviklingen. Administrasjonens bekymring er ikke blitt mindre frem mot møtet og daglig leder redegjorde for dette.  
DFI Fotball fremla flere aktuelle tiltak som de skal kvalitetssikre og komme tilbake med innspill til hovedstyret. Det ble påpekt at det nå haster å handle – og det er ingen penger å låne fra HS om dette skulle bli nødvendig. **Adm. vil nå følge opp fotballgruppas økonomi daglig og holde HS orientert om utviklingen videre.**
- Sak 90/17 Status økonomi HS og gruppene**  
Status pr 1. halvår ble sendt til HS den 4/8. Ingen grunn til bekymring utover forrige sak. DFI Turn, DFI Håndball og DFI Svømming som alle er store grupper ble fremhevet spesielt – sammen med DFI Ski. Alle er store grupper som nå driver bra rent økonomisk.  
HS balanserer nå stramt, men det jobbes med Frogn kommune vedr midler til drift av brakker og hall på Høiås. **Daglig leder følger dette opp videre med mål om å få avsluttet dette i løpet av september.**
- Sak 91/18 Reduksjon av stilling i DFI adm.**  
Daglig leder la frem sak ifm drift anlegg. Drift av anleggene krever 1,5 stilling samt noe på timebasis i de travleste periodene. Mye er også avhengig av været. Det ble også påpekt at servicegraden til gruppene i DFI vil gå ned da adm. yter en god del støtte til ulike arrangementer i DFI. Viser til utarbeidet notat som følger referatet.

**Sak 92/18 Salg eiendom Folkvang**

Saken er avsluttet da avtaleforholdet mellom grunneier og DFI ikke tillater annet enn bruk til idrettsformål.

**Sak 93/18 Infosaker:**

- **Jubileet.**

- **Jubileumsarrangement 16/9.** Prosjektgruppa er i gang og arrangementet t er planlagt å gå fra kl 12.00 – 15.00. Alle gruppene er bedt om å bidra og ordfører og HS-leder åpner arrangementet. Medlemmer av HS møter opp denne dagen.
- **Jubileumsmiddag.** Foregår på Folkvang lørdag 20. oktober. Ca 100 gjester blir invitert og det etableres en «reserveliste» bestående av aktive styremedlemmer i de ulike gruppene. Menyforslag kommer senere.
- **Jubileumsskrift.** Tom Ullsgård er nå snart ferdig det jobbes nå opp mot layout, trykking osv. Forventes ferdig i god tid før den 20. oktober.

- **Status Seiersten stadion**

- Orientering ble gitt i møtet, men hovedpunktene er:
  - Eventuell endring av undervarmeanlegg må opp politisk
  - Undervarme vinter 2018/19 vil ikke fungere
  - Vedlikehold av banen blir avklart med leverandør i møter nå i høst – gjelder måking, fresing og børsting. Det er uavklart hva vi får lov til å bruke av utstyr og hvordan vedlikeholdet skal gjennomføres.
  - Kunstgresset vil bli skiftet i sin helhet når det er avklart hvilken type undervarme som skal benyttes.

- **Status Frognhallen/Bølgen**

- Orientering ble gitt i møtet – hovedpunktene er:
  - Bølgen åpner ikke før tidligst i januar
  - Det vurderes om deler av anlegget kan åpnes tidligere
  - Roger tok opp forholdet til Bølgen og det var enighet om at man nå bør ta kontakt med det politiske gruppene i kommunen for å informere videre om saken.
  - Det forfattes et brev med kort historikk som understøtter DFIs oppfatning av saken. **Roger og Stein ser på dette.**

- **Hallen på Høiås – forhåndskonferanse**

- Forhåndskonferanse avholdt og det viser seg at det må opprettes vanlig byggesak. Så lenge en slik hall skal stå over 2 år sier byggesaksavdelingen i kommunen at den må anses som permanent og må byggeanmeldes på vanlig måte. DFI er i kontakt med Follo Prosjekt for å etablere byggesak i løpet av høsten. Inntil da blir hallen stående.

**Sak 94/18 DFI Innebandy**

HS er gjort kjent med bekymringsmeldinger fra foreldre til utøvere i innebandy om at det ikke legges til rette for et relevant tilbud til alle som er med i gruppen. Det kan fremstå som at spissing går på sterk bekostning av bredde. Hvis dette er korrekt bryter det med DFIs visjon om idretts glede for alle. **HS ønsker redegjørelse fra styret i Innebandy og innkaller dem til neste møte i HS.**



**Sak 95/18 DFI Håndball – refusjon av penger til privatpersoner**

Saken er kommet opp da DFI Håndball har bedt om at inntjente midler i DFIs navn gjennom dugnad skal refunderes den enkelte som har utført dugnaden. Idrettens regelverk åpner ikke for dette. Daglig leder har vært i kontakt med NIF sentralt og NIF viser til veileder om dugnad – her står bl. a følgende:

Idrettslaget kan beslutte at enkeltmedlem som deltar på dugnad får en rimelig reduksjon i kontingent og/eller avgift. Med avgift menes utgifter knyttet til aktiviteten i idrettslaget (eksempelvis treningsavgift). Beslutning om hvilken økonomisk virkning deltakelse på dugnad skal få for medlemmet bør forankres på årsmøtet.

NIF sier videre: Ingen har krav på å få med seg penger ut av idrettslaget den dagen de velger å forlate idrettslaget.

I rene ord betyr dette at penger som er tjent inn på dugnad tilhører idrettslaget all den tid noe annet ikke er forankret på årsmøtet. **Denne tolkningen er NIF sin egen.**

**Hovedstyret støtter selvsagt opp om NIFs sine regler og tolkningen av disse og pengene som er inntjent på dugnad blir ikke utbetalt til enkeltpersoner, men er DFI sin eiendom – i dette tilfellet DFI Håndball.**

**Sak 96/18 Eventuelt**

- **Skiløyper.** Skigruppa ønsker innspill fra HS vedr preparering av skiløypene i Frogn. Løypeprepareringen er et arbeid som DFI Ski i dag gjør for hele Frogn's befolkning – og finansieringen av løypekjøringen kommer fra flere steder, Skiforeningen, Frogn kommunebidrag fra bedrifter og enkeltpersoner, og ikke minst DFI Ski. En tanke kan være å opprette et løypelag som kan håndtere dette. Tanken er å få til en bedre organisering av løypekjøringen som optimaliserer prepareringen og gir som resultat enda bedre forhold for de som går på ski. Et alternativ kan være å etablere et eget «Løypelag». DFI Ski ber DFI HS se på saken og komme med innspill til hvordan dette kan gjøres.

Møtet hevet kl 20.55

Stein E H  
referent

*Amund Drove Heidi Andriessen*  
*Sverre Faser*  
*Per Arne Paulsen*  
*Per Arne Paulsen*  
*Per Arne Paulsen*